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REFERAT 
 
 

Punkt 1.  Godkendelse af dagsorden 

Flemming anmodede om at få tilføjet følgende punkt til dagsorden under nyt fra rådets medlemmer.  
Godkendelse af forhøjelse af prisen for et aktivitetskort på I.P. Schmidt fra 100 kr. til 150 kr. årligt. 
Anmodningen og øvrig dagsorden blev godkendt.  
 
Punkt 2. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 

Punkt 3. Status P-Avisen 

Pensionistavisen er nu sendt til trykning. Levering sker tirsdag, onsdag den 24. og 25. april. 

Bestyrelsen har holdt møde og der blev foreslået forbedringer, som bestyrelsen vil arbejde videre 

med.  

Proprint har fået ny medarbejder, så vores kontaktperson er nu Lone. Lone er lidt mere udfarende 

og har kontaktet flere for opdatering af materiale. 

   

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Tilføjet punkt: Godkendelse af forhøjelse af prisen for et aktivitetskort ved aktivitetscentrene fra 

100 kr. til 150 kr. årligt. Seniorrådet tilsluttede sig. 

 

Aksel: Støttegruppen Vores Fredericia Teater vil gerne involvere Seniorrådet i arbejdet med 5. og 6. 

juli. Seniorrådet kan ikke umiddelbart se, at det falder inden for deres arbejdsopgaver, men synes, at 

ideen er rigtig god og vil gerne opfordre alle til at deltage på frivillig basis. 

 

Punkt 5. Nedsættelse af Aktivitetsudvalg 

Følgende blev valgt: Jytte, Aksel, Olaf, Birte. Tovholder: Jytte 

 

Punkt 6. Nedsættelse af Artikeludvalg til Pensionistavisen 

Følgende blev valgt: Flemming, Jytte, Olaf. Tovholder: Olaf 

 

Punkt 7.Nedsættelse af Budgetudvalg 

Følgende blev valgt: Flemming, Jørgen, Olaf. Tovholder Flemming 

 

Punkt 8. Valg af tilforordnet fra Seniorrådet til Brugerrådet I.P. Schmidt (Se bilag med mail 

fra Brugerrådet v/Karen Birk Nielsen) 

Flemming blev valgt 



 

Punkt 9. Revidering af forretningsorden (vedlagt) 

Forretningsorden blev gennemgået og der blev foretaget få små ændringer. Revideret udgave 

vedlægges referatet. 

 

Punkt 10. Revidering af vedtægter (vedlagt) 

Vedtægterne blev gennemgået og forslag til ændringer blev noteret. Revideret udgave vedlægges 

referatet. 

 

Punkt 11. Regler om tavshedspligt 

Hanne gennemgik regler for tavshedspligt.  

Overordnet er alle personfølsomme og kontrolforanstaltninger omfattet af tavshedspligten.  

Dagsordenspunkter, der endnu ikke er offentliggjorte, bør man ikke udtale sig om.  

Generelt så spørg, hvis man er i tvivl. 

 

Punkt 12. Sundhedshus 

Mona opfordrede til at møde op til Borgermødet den 26. april, hvor der er mulighed for at bidrage 

med input til Sundhedshuset. Derudover fortalte hun lidt om den videre proces. Pt. er plejen i gang 

med arbejdet med en sygeplejeklinik. Arbejdet med at lægge puslespillet vil foregå frem til 

sommerferien.  

Seniorrådet synes, at ideen med Sundhedshuset er fantastisk, men kan være bekymret for om en evt. 

budgetoverskridelse på Sundhedshuset kan gå ud over de ældre. 

 

Punkt 13. Plejecenter 

Seniorrådet drøftede behovet og muligheden for et nyt plejecenter. Enighed om, at der er behov for 

et nyt plejecenter. Et nybyggeri vil formentlig tage omkring 2 år, så Seniorrådet ser gerne, at der 

snarest bliver taget beslutning.  

 

Seniorrådet anbefaler nybyggeri, inde i byen evt. ved Sundhedshuset, Fredericia C, Vossgrunden. 

Det kunne være optimalt, hvis det lå i nærheden af Sundhedshuset. Byggeriet skal kunne rumme 

demente, men også andre. Byg 20 pladser med mulighed for udvidelse, samt aflastningspladser. 

Tegningerne skal udføres, så der er fleksibel mulighed for anden anvendelse af byggeriet. 

 

 



Punkt 14. Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 14.1. Orientering v/ Jan Kargo 

Der var ikke fremsendt ny venteliste inden mødet. 

 

Punkt 15. Forberedelse af fællesmøde med Social- og Omsorgsudvalget den 22. maj (Hvis der 

er tid ellers bliver der holdt møde den 19. maj kl. 10.00 – 11.30 i mødelokale 422) 

Der var ikke tid til punktet, så mødet den 19. maj bliver fastholdt. 

 

Punkt 16. Eventuelt   

Pengene til klippekort er nu blevet bevilget. Der er bevilget 3.376 mio. i 2 år. Klippekortet bruges 

til at give beboerne en halv time ekstra hjælp om ugen. 

 

Mona orienterede om en artikel, som har været bragt i Jyllandsposten vedr., hvor mange penge de 

forskellige kommuner bruger på de 80+ årige og ligeledes, hvor meget kommunerne havde sparet 

på området. Fredericia kommune kan ikke helt genkende tallene.  

                             

 


